

# 車輛安全召回資訊

## Vehicle Safety Recall Information

10000132(1)

製造商 Make: 戴姆勒股份有限公司 Daimler Chrysler AG

型號 Model: CLK-Class (209)

項目 Subject: 檢查前兩側氣袋與電線連接觸點,有須要時修正 (8294041)

Check electrical lines to both front sidebags, correct contact if necessary (8294041)

關於影響的車輛底盤編號，請參閱以下(1)或(2):

Regarding the chassis number of vehicle affected by this campaign, please refer to EITHER (1) or (2):

- (1) 如果車輛是購自仁孚或曾經仁孚維修中心完成保養維修，已知餘下受影響車輛的底盤編號見下列清單：  
If vehicle was bought from Zung Fu or ever repaired under warranty in Zung Fu Service Centre, please see below the list of chassis numbers of identified and remaining vehicles:

1 

WDB2094612T020966
-------------------

- (2) 如果車輛並非購自仁孚及未曾於仁孚維修中心完成保養維修，煩請致電下列仁孚維修中心或本公司查証您的車輛是否受該回召影響：

If vehicle was not bought from Zung Fu and never repaired under warranty in Zung Fu Service Centre, please contact Zung Fu Service Centres or us at following telephone numbers to clarify whether your vehicle is affected by this recall (Please notice that this range is for reference use only):

209: F 000034 - 029217

Aberdeen Service Centre	(香港仔維修中心)	: 2552 8298
Quarry Bay Service Centre	(鯪魚涌維修中心)	: 2563 4333
Hunghom Service Centre	(紅磡維修中心)	: 2363 9396
Kwai Chung Service Centre	(葵涌維修中心)	: 2427 3355
Yuen Long Service Centre	(元朗維修中心)	: 2473 3171
Macau Service Centre	(澳門維修中心)	: 2885 0138
Mercedes-Benz Hong Kong Limited	(梅賽德斯－奔馳香港有限公司)	: 2594 8800